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Abstract (en)
A transport installation on a separate road bed includes track sections 21, 22 of different length or different throughput rate, each being equipped
with a hauling cable 23, 24, 25 for moving the vehicles 18 over the corresponding section of track. The vehicle is coupled in succession to different
cables and each cable accelerates it, moves it, slows it down and brings it to rest at a station where the change of cable takes place. The longest
track sections or section 22 are equipped with two or several hauling cables for simultaneously moving several vehicles over this track section.
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Abstract (fr)
Une installation de transport en site propre comporte des sections de voie 21,22 de longueur ou de débit différent, chacune équipée d'un cable
tracteur 23,24,25 pour déplacer les véhicules 18 sur la section de voie correspondante. Le véhicule est accouplé successivement a des cables
différents et chaque cable I'accélere, le déplace, le freine et 'arréte en station ou intervient le changement de céble. La ou les sections de voie 22
les plus longues sont équipées de deux ou de plusieurs cables tracteurs pour le déplacement simultané de plusieurs véhicules sur cette section de
voie. <IMAGE>
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